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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI. Saziv 

Prolećna sesija 

 

Komisija za zdravstvo, rad i socijalno staranje 

Sednica br. 13 

Zgrada Skupštine, sala N - 302 

Priština, 28 . mart 2018, u 10:00 časova 

 

 

ZAPISNIK 

 

Na sednici su učestvovali: Besa Baftiu, Enver Hoti, Fatmire Kollçaku-Mulhaxha, Haxhi Avdyli, 

Flora Brovina, Time Kadrijaj i  Fikrim Damka.  

 

Odsutni : Miljana Nikolić, Faton Topalli, Naser Rugova i Bekim Haxhiu.   

 

Drugi učesnici: Ervin Ibrahimi, Nora Sahatçiu dhe  Shpend Qamili, UNKT, Egzon Osmanaj, 

KDI i medije.  

Podržno osoblje Komisije: Shpresë Haxhijaj, koordinator  Komisije i Muhamet Bytyçi, 

zvaničnik oblasti. 

 

Sednici je predsedavala: Besa Baftiu, predsednica Komisije.  

Na ovoj sednici je predložen sledeći: 

          

Dnevni red 
 

1. Usvajanje dnevnog reda;  

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 7.3.2018; 

3. Sastanak sa načelnikom Agencije za medicinske proizvode i opremu;  

4. Razmatranje Izveštaja revizije o efikasnosti i efektivnosti u primeni jedinstvenog 

integrisanog zdravstvenog sistema; 

5. Razno. 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

Dnevni red je usvojen bez izmene.  

 

Tačka 3. Sastanak sa načelnikom Agencije za medicinske proizvode i opremu je odložena za 

nekoj od narednih sednica  Komisije, budući da načelnik AMPO najavio de neće moći danas da 

učestvuje na ovoj sednici, zbog objektivnih razloga. 
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2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 7.3.2018 

 

Komisija je usvojila, bez primedaba, zapisnika sa sednice održane 7.3.2018.   

 

3. Razmatranje Izveštaja revizije o efikasnosti i efektivnosti u primeni jedinstvenog 

integrisanog zdravstvenog sistema 

 

Besa Baftiu, predsednica Komisije: Februara meseca 2017. godine, Skupština je usvojila 

Rezoluciju, koja obavezuje Nacionalnu kancelariju revizije, da vrši reviziju Sistema zdravstvenog 

osiguranja-SZO, od njegovog početka do kraja 2016. godine. Takođe, je zatraženo da se pripremi 

pismen izveštaj za Skupštinu. Mi smo primili izveštaja revizora, koji se odnosi sa revizijom SZO-

a. Na osnovu Rezolucije, ministar MZ-a bio je obavezan da izveštava u Skupštinu na redovnim 

tromesečnim osnovama o funkcionisanju SZO-a i sada se nalazimo u martu 2018. godine, a u 

ministar MZ-a još nije izveštavao pred Skupštinom. 

Na osnovu nalaza izveštaja revizora o SZO-u, vidi se da je bilo zloupotreba  budžeta SZO-a. 

Svima nam je poznato daj e SZO preduslov za implementaciju zdravstvenog osiguranja. Prema 

izveštaju proizilazi da sredstva nisu sve potrošena za implementaciju SZO-a, međutim, korišćena 

su za druge svrhe. Znači, 76% isplata su realizovana za aktivnosti povezanih sa SZO-om, dok  

24% isplata u finanancijskoj vrednosti od 417 hiljada evra, realizovana za druge projekte, a koji 

nisu bili predviđeni projektom SYO-a.  Iz budžeta SZO-a izvršene su isplate za: sudske odluke u 

vrednosti od 201 hiljada evra, 77 hiljada evra za snabdevanje sa Rendgenom u KUCK, 59hiljada 

evra za snabdevanje sa “Digital ultrasound imaging system”, 70 hiljada  evra za „izradu termina 

reference, idejni projekat, renoviranje i saniranje liftova  u KUCK“ i 9 hiljada evra, za 

„integraciju baze podataka u portalu E- Upravljanje“. Ne implementacija SZO-a, proizilazi da je 

posledica lošeg menađiranja  od MZ-a i još nemamo nijedan detaljan izveštaj o planovima i 

preduzetim konkretnim merama, jer zbog toga propala funkcionisanje ovog sistema. 

Komisija, je vodila raspravu o Izveštaju revizora o  Sistemu  zdravstvenog osiguranja –SZO-a, i 

izrazila zabrinutosti o menađiranju i zakašnjenju funkcionisanja ovog sistema, koji se smatra kao 

preduslov za početak funkcionisanja zdravstvenog osiguranja. Takođe, korišćenje budžetza o 

projektu SZO-a za plaćanje  drugih projekata, bio je loše menađiranje budžeta.Tim povodom 

treba pozvati ministra MZ-a kako bi izveštavao o planovima i konkretnim merama koje treba 

preduzeti MZ-a i SZO-a.   

Nakon svestranih diskusija o izveštaju SZO-a, Komisije je donela sledeći: 

 

Zaključak 

- Da poziva ministra MZ-a, da izveštava u Komisiji, o:  

 

Adresiranju preporuka iz izveštaja revizije o projektu SZO-a, ili izveštaja o performansi 

efikasnosti i efektivnosti u primeni jedinstvenog integrisanog zdravstvenog sistema; 

 

Procesu revidiranja esencijalne liste lekova.  

 

 

4. Razno 

 



3 

 

Besa Baftiu, predsednica: Nacrt zakona o krvi i sastojaka krvi je prešao prvo čitanje, s toga mi 

kao komisija treba da počnemo sa amandamentiranjem istog. Komisija treba osnivati radnu 

grupu, koja će razmotriti i zatim pripremiti pismen izveštaj za razmatranje i usvajanje u Komisiji. 

 

Nakon svestranih diskusija o predlogu radnih grupa, Komisija je donela sledeću: 

 

ODLUKU 

 

1. Formira se radna grupa za razmatranje Nacrt zakona br. 06/L-042 o krvi i sastojaka krvi. 

 

Radna grupa ima sledeći sastav:  

 

2.1. Fatmire Kollqaku,  Mulhaxha, predsedavajuća,  

2.2. Besa Baftiu,  članica, 

2.3. Haxhi Avdyli, - član,  

2.4. Time Kadrijaj,  članica. 

 

Besa Baftiu, predsednica,  je upoznala Komisiju da poslanik Faton Topalli neće biti više član 

ove komisije i da je potrebno zameniti predsedavajućeg radne grupe za amandamentiranje Nacrta 

zakona o socijalnim preduzećima, koju je predsedavao do sada poslanik Topalli. 

 

Komisija, je odlučila da u mesto poslanika Faton Topalli, predsedavajuća radne grupe za 

razmatranje Nacrta zakona o socijalnim preduzećima će biti poslanica  Flora Brovina.  

 

Enver Hoti, je upoznao Komisiju o susretu kojeg su realizovali svi predsednici komisija sa 

Predsednikom Skupštine gde je zatraženo  od parlamentarnih komisija da se ubrza procedura za 

razmatranje nacrte zakona koji se odnose sa agendom evropskih reforma –ERA. Takođe je 

zatraženo da se poveća intenzitet rada parlamentarnih komisija za razmatranje nacrte zakona. 

 

Sednica je završena u  11:15 časova 

 

Pripremila:                                                                               Predsednica Komisije, 

Jedinica za podršku Komisije 

Besa BAFTIU  

 

 


